

主旨: SA Happy Hour Sept 2015 科大教職員會 歡樂時光

從: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

日期: 31/8/2015 13:08

到: <staff-association-news-list@ust.hk>



HKUST Staff Association News – 31 Aug 2015

Chinese version follows English one (中文版在英文版本之後)

Dear Colleagues,

In this HKUST Staff Association News, we would like to bring to you:

SA Happy Hour Sept 2015

Staff Association Happy Hours is one of the most popular event that the SA organizes every year. This function is always well supported by its members and their friends. The aims of the function are two folds:

1. To arrange a happy gathering for members and their friends.
2. To welcome all those colleagues who newly join the UST family.

Details of the function are as follows:

Date : Friday 18 September 2015

Time : 1800 to 2000 hours

Place: G/F Chinese Restaurant

Charge : SA member \$50, non-member \$70 (See Note 3)

Note

1. This function is subsidized by SA.

2. Snack and unlimited drinks will be providing throughout the happy hour period.
3. Attendees are requested to pay at the reception counter. Stickers will be issued to those who have paid. If possible, please tender exact fare.
4. Non-members may join SA to enjoy the member's rate. Annual membership fee: \$30.
SA Membership Application Form can be downloaded from: http://staff.ust.hk/membership_form.html

Please submit the completed application form at the reception counter.

5. In order to facilitate the preparation of food and drink, colleagues attending please register online at:

<http://goo.gl/forms/Y4ajieHIXX>

For enquiry, please contact staff@ust.hk

"Services & Benefits" - Special Offer: http://staff.ust.hk/service_off.html

Interest Group & Teams: <http://staff.ust.hk/interest.html>

HKUST Staff Association

31 Aug 2015

各位同事:

今期科大教職員協會會訊包含以下資料:

科大教職員會 歡樂時光

科大教職員會每年舉行歡樂時光，目的有二：

- (一) 安排一個歡樂的聚會給會員，會員的家人及朋友；
- (二) 歡迎新加入香港科技大學的教職員同事。

此活動是由教職員會補貼, 詳情如下：

日期 - 2015年9月18日(星期五)

時間 - 下午6時 至 8時

地點 - 南北小廚 (G樓中餐廳)

食物及飲品 - 在歡樂時光 時段全面供應

收費 - 會員\$50元, 非會員\$70元*

繳費 - 現場入口繳費購買入場貼章

登記 - 為着預計食物及飲品，參加者請填寫下列表格:

<http://goo.gl/forms/Y4ajieHIXX>

*非會員可在現場申請入會, 以會員收費。

會員年費為港幣30元。員申請表格可從以下網頁下載：

http://staff.ust.hk/membership_form.html

請把會員申請表以校內郵遞寄交香港科技大學教職

員協會, 或即場繳交。

香港科技大學教職員協會

2015年8月31日

查詢電郵：staff@ust.hk

服務與福利/商品折扣：http://staff.ust.hk/service_off.html

興趣小組與運動隊：<http://staff.ust.hk/interest.html>